

Financial Offer: Supply ID Card Printers. العرض المالي: تجهيز طابعات الهويات					
#	Items Description	الوحدة	الكمية	سعر الوحدة بالدولار الأمريكي	السعر الاجمالي بالدولار الأمريكي
		Unit	Qty	Unit Price (USD)	Total Price (USD)
1	ID Card Printer Printing Double-sided & Single-sided Edge-to-edge printing, single or dual-sided Customizable 300 x 600 dpi resolution (color and monochrome printing) Interfaces: USB, Ethernet Feeder capacity: 100 cards Printing performances Single side: 280 cards/hour , Dual side: 170 cards/hour Print quality : 16 million colors Printer Memory : 32 MB Software include for windows OS Delivered with cardPresso XXS for designing and monochrome printing editing badges (activation key)	EACH	3		
2	YMCKO Colour Printer Ribbon 300 prints / Roll	Cartridge	57		
3	HID 81754 UltraCard PVC ID Cards Graphic Quality - 500	box	34		
4	Cleaner kits	each	20		
5	UPS Online 3 KV	each	1		
Grand Total in USD					

NOTE:

1. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
2. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
3. The price must include the delivery of materials and levelling processes to English Village, Villa 288, Erbil.
4. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to distribute as per the locations/quantity required.
5. Any Items (Goods or Materials) to be proposed shall not be manufactured or produced by any restricted country (Iran, Libya, Cuba and North Korea).

ملاحظة:

1. منظمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
2. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
3. السعر يجب ان يتضمن توصيل المواد في القرية الإنجليزية، فيلا 288 أربيل.
4. الأسعار المقدمة جميع المصاريف من نقل و تحميل و توزيع للمواقع المطلوبة.
5. أي مواد او معدات مقدمة للمنظمة ذو منشأ او انتاج من (إيران وليبيا وكوبا وشمال كوريا) غير مقبولة وبناء عليها سيتم رفض العرض المقدم.

Name of Signatory:.....

Title of Signatory:.....

Name of Bidder:.....

Signature & stamp:

Date of Signing:.....